
 

غرق شدن جوان ۱۸ ساله در رشت
فرمانده انتظامی شهرستان لنگرود گفت: جوانی ۱۸ ساله هنگام 
شنا در رودخانه خرماسیسکو بخش اطاقور این شهرستان غرق 
شد.  به گزارش ایلنا از رشت، سرهنگ شریف رحیمی گفت: در 
پی تماس شهروندان با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ و اعلام غرق 
شدن یک نفر در رودخانه خرما سیسکو اطاقور، ماموران انتظامی 
به همراه گروه های امدادی به محل مورد نظر اعزام شدند.  وی 
افزود: پس از بررسی مشخص شد جوانی ۱۸ ساله که برای شنا به 
داخل این رودخانه رفته بود به دلیل ناآشنایی به فنون شنا غرق 
شد.  فرمانده انتظامی شهرستان لنگرود گفت: نیرو های امدادی 
ج و به سردخانه منتقل کردند.   جسد این جوان را از آب خار
سرهنگ شریف رحیمی با اشاره به فصل گرما و استفاده مردم از 
آب رودخانه و دریا برای آب تنی و تفریح، از شهروندان خواست، 
با توجه به هشدار های پلیس و نیرو های امدادی، از شنا کردن و 

ماهیگیری در مناطق پر خطر خودداری کنند. 

رفع تصرف زمین های ملی در فومن
رئیس منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان فومن از رفع تصرف 
بیش از ۹۰ هزار مترمربع زمین منابع طبیعی در محدوده  ۴ روستای 
این شهرستان در سال ۱۴۰۳ خبر داد.  رسول نوروزی گفت: از 
کنون، ۹۵ هزار متر مربع زمین ملی به ارزش ۱۹۰  ابتدای امسال تا
میلیارد تومان، از ۵۳ متصرف در ۴ روستای این شهرستان پس 
گرفته شد.  وی افزود: متصرفان این زمین ها را در روستا های آلیان، 
کلوان، قلعه رودخان و گشت رودخان فومن، با ساخت غیرمجاز  ما
بنا، دامپروری و کشاورزی، به صورت غیرمجاز تصرف کرده بودند 
که با حکم قضائی و بر اساس تبصره ذیل ماده ۵۵ رفع تصرف شد. 

پرواز کرمانشاه - قشم برقرارشد
مدیرکل فرودگاه شهید اشرفی اصفهانی کرمانشاه از برقراری 

مجدد پرواز در مسیر کرمانشاه به قشم و بالعکس خبر داد. 
مجتبی بیاتی اظهار کرد: با پیگیری های انجام شده شاهد 
برقراری مجدد چهار پرواز در مسیر کرمانشاه به قشم و بالعکس در 
فرودگاه کرمانشاه خواهیم بود.  وی با بیان اینکه این پروازها از روز 
)۲۱ خرداد( آغاز می شود، افزود: پروازهای مسیر قشم را در روزهای 
دوشنبه و پنجشنبه هر هفته در فرودگاه کرمانشاه خواهیم داشت. 
به گفته مدیرکل فرودگاه بین المللی شهید اشرفی اصفهانی 
کرمانشاه، این افزایش پروازها همزمان با انجام پروژه بهسازی 
باند و عوامل پروازی انجام شده است.  بیاتی یادآور شد: با توجه 
به هدف گذاری انجام شده به زودی شاهد برقراری پرواز در 
مسیرهای جدید و نیز افزایش پروازهای برنامه ای هفتگی در این 

فرودگاه خواهیم بود. 

راه اندازی آزمایشگاه ژنتیک در همدان 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان گفت: برای نخستین بار در 
استان آزمایشگاه ژنتیک دولتی متعلق به این دانشگاه راه اندازی 
شد.  محمدمهدی مجذوبی روز دوشنبه در آیین بهره برداری از 
این آزمایشگاه یادآوری کرد: پیشتر مردم برای انجام آزمایش های 
کز خصوصی سایر استان ها مراجعه  ژنتیک پیشرفته به تهران و مرا
می کردند.  وی اضافه کرد: با راه اندازی این مرکز از اتلاف وقت 
مردم برای انجام آزمایش جلوگیری شد همچنین هزینه مردم 
کاهش یافت.  رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان اضافه کرد: 
راه اندازی این آزمایشگاه به درمان بیمارانی که دچار سقط های 
مکرر، ناباوری و تشخیص اختلالات هورمونی و بیماری تالاسمی 
هستند کمک می کند.  مجذوبی اظهار کرد: به طور حتم ایجاد 
و توسعه این آزمایشگاه در دانشگاه علوم پزشکی همدان هزینه 
درمان ناباوری را کاهش داده و زوجین نابارور دسترسی بیشتری 

به این نوع خدمات خواهند داشت. 

منطقه ۱4 پستی تهران
بسته ارسالی از تاریخ ۱۳ خرداد به منطقه پستی۱۴ رسیده 
اما تا امروز )۲۲ خرداد( هنوز در انبار پست همچنان مانده و به 
دست مشتری نرسیده این کندی و کم کاری را چه کسی باید 

پاسخگو باشد.
مشتری در انتظار

 

وضعیت آسفالت
آسفالت خیابان ها کوچه ها و اتوبان های تهران فاجعه 
است! به مخلوط قیر بی کیفیت و شن بادی و ریختنش در 
چاله های اتوبان آسفالت نمی گویند. درست روز بعد از روکش 
جدید آسفالت مواج می شود و بعد از چند هفته تبدیل 
به دست اندازه و تپه های زیاد می گردد! فکری به حال این 
آسفالت ها کنند به خاطر نبود آسفالت سالم در اتوبان ها 

جلوبندی ماشین ها خراب شده است. 
کبری از تهران ا

 

شهرداری
زباله های خشک خانه مان را جمع می  کنیم و به شهرداری 
می دهیم ولی شهرداری با حداقل قیمت این زباله ها را خریداری 
می کند و در مقابل آن کالاهایی بی کیفیت به مردم می دهند. 
این کار شهرداری اصلا درست نیست وقتی ما سعی می کنیم که 
زباله های خشک خود را به خوبی جمع آوری کنیم آنها هم باید 
برای ما ارزش قائل شوند و اجناس مرغوب به دست مردم دهند. 
مرتضوی از تهران

مواد بسته بندی
مواد غذایی که داخل جعبه بسته  بندی می شوند اصلا از 
لحاظ وزنی برابر با وزن روی بسته نیست. از مسئولان بازرسی 
و تعزیرات درخواست داریم نظارت بیشتری به این موضوع ها 

داشته باشند. 
یک شهروند از تهران

گرم  کمبود برق در واپسین روزهای  آرمان ملی: 
بهاری مسئولان را بر آن داشته تا به  منظور صرفه جویی 
باز هم دست یاری به سوی شهروندان دراز کرده و این بار 
برق واحدهای صنفی و صنعتی را قطع کنند؛ کاسبانی که 
می گویند در این بحبوحه مشکلات اقتصادی، مالیات، 
مشکلات بیمه، قیمت مواد اولیه، کمبود آب، مشکل 
واردات و کمرگ و غیره این قطع برق هم قوز بالاقوز شده 
و به تدریج باید به فکر تعطیلی واحدهای صنفی خود 

باشند. 
بر  محدودیت هایی  موجود،  ناترازی  به   توجه  با 
مجموعه شهرک ها و واحد های صنعتی تحمیل شده 
است و به  همین دلیل به گفته معاون وزیر صمت قرار 
که هفته ای یک روز برق واحد های مستقر در  است 
شهرک های صنعتی قطع  شود که البته استان به استان 

متفاوت است. 
فرشاد مقیمی که مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و 
شهرک های صنعتی ایران هم هست، روز گذشته در یک 
نشست خبری، با اعلام رسمی این قطع برق، این قطع 
شدن گسترده برق را با این جمله توجیهی توضیح داد 
که »امروز بیش از ۸۲۸ مگاوات برق در شهرک ها تولید و 
تحویل می شود. ۲۴ مگاوات برق نیروگاه های خورشیدی 
به بهره برداری رسیده است. ۶۱۳ مگاوات در شهرک های 

صنعتی در دست ساخت و ساز است.«
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته و 
فرآورده های خام چوبی، با ما در این خصوص صحبت 
گفته قرار است این اتفاق در شهرک صنعتی  کرده و 
خاوران هم با ۹۵۰ واحد صنفی هم هفته ای ۲۴ ساعت 
قرار است قطع شود و این شاهد مثال همان اصطلاح 

است که می گفت: گل بود به سبزه نیز آراسته شد. 
   به گفته وزارت صمت، برق شهرک های صنعتی 

هفته ای یک روز قطع می شود
فرشاد مقیمی، افزوده: با همکاری ۱۵ دستگاه اجرایی، 
بسته حمایتی و تشویقی از بخش صنعت، معدن، تجارت 
و حوزه کسب و کار در قالب یادگار خادم الرضا)ع( تدوین 
شده و روز دهم تیر ماه رونمایی خواهد شد. به گفته او: 
در این بسته به مباحث مختلفی از جمله مسائل ارزی 
و بانکی، مالی و… پرداخته شد، اما همچنان در دست 
تدوین قرار دارد و هنوز نهایی نشده است. البته بسته قوه 
قضائیه در حوزه حمایت از تولید هم در هفته قوه قضائیه 

رونمایی می شود. 
مقیمی با اشاره به اینکه در سال ۱۴۰۰، ۱۷درصد از 
واحد های شهرک های صنعتی غیرفعال بود که امروز به 
کمتر از ۱۲درصد رسیده است، توضیح داده است که »در 
واقع از مجموع ۵۴هزار واحد صنعتی که در شهرک ها 

مستقر هستند ۶ هزار و ۸۵۰ واحد غیرفعال هستند. 
البته سالانه بین ۲۸۰۰ تا ۳هزار واحد به شهرک ها افزوده 
می شود.« به گفته مقیمی: همچنین برای امسال پیش 
بینی شده که ظرفیت تولید ۳۳۰۰ واحد صنعتی افزایش 
یابد.  معاون وزیر صمت درباره تعداد واحد های تحت 
تملک بانک ها همچنین گفته است که در حال حاضر 
ح صنعتی تحت تملک بانک ها  ۱۵۰۰ واحد تولیدی و طر

قرار دارند. 
به گفته او: هفته ای یک روز برق واحد های مستقر 
در شهرک های صنعتی قطع می شود که البته استان به 

استان متفاوت است. 
او درباره وضعیت تأمین برق واحد های صنعتی، هم 
کم  که در کشور حا توضیح داده: با توجه به شرایطی 
شده، محدودیت هایی بر مجموعه شهرک ها و واحد های 
صنعتی تحمیل شده است. امروز بیش از ۸۲۸ مگاوات 
برق در شهرک ها تولید و تحویل می شود. ۲۴ مگاوات برق 
نیروگاه های خورشیدی به بهره برداری رسیده است. ۶۱۳ 
مگاوات در شهرک های صنعتی در دست ساخت و ساز 
است.  مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
کد، گفته: طبق  صنعتی در مورد احیای واحد های را
پیش بینی های انجام شده، قرار است امسال ۱۹۰۰ واحد 

غیرفعال مستقر در شهرک های صنعتی، احیا شود. 
او به ساخت شهرک های مشترک با سایر کشور ها اشاره 
کرده و گفته: نشست هایی با همتایان خود در کشور عراق 
داشتیم زمین هایی معرفی کردند که با توجه به شهادت 
آیت ا... رئیسی این امر به تعویق افتاد. البته در جهت 
کشورها، زیرساخت  توسعه تعاملات و ارتباطات بین 
ایجاد شهرک های صنعتی ایران در کشور های مختلف 

پیش بینی شده است. 

   قطع برق با صنوف چه می کند؟
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته و 
فرآورده های خام چوبی با اشاره به اینکه نه تنها بازار صنف 

، تحت تاثیر نوسانات ارز است،  او که کلا تمامی بازار
اتفاقی را توصیف می کند که واحدهای صنفی را بیشتر در 
منگنه مشکلات قرار داده؛ اعلام این خبر به واحدها در 
روز گذشته است که در شهرک صنعتی خاوران، قرار است 
هفته ای ۲۴ ساعت برق قطع شود. عباس هادی زاده، 
می گوید: »در صنف ما ۹۵۰ واحد صنفی فعالیت می کنند 
و شهرک های صنعتی دیگر هم هستند که برق آن ها هم 

قطع می شوند.«
خ می دهد تا رونق اقتصادی  اتفاقات پشت سر هم ر
گفته هادی زاده،  به حداقل خود برسد و تبعاتش به 
این است که واحد صنفی که باید بتواند در بازار رقابت 
کند؛ توان آن را داشته باشد که جنسش را بفروشد؛ آن را 
با کیفیت مناسب تولید کند و هزینه های بیمه و کارگر و 
قیمت های سرسام آور اجناس را پرداخت کند؛ بنابراین 
مجبور می شود کم فروشی و کم سازی کرده و یا جنس 
تقلبی مصرف کند؛ درهرصورت واحدهای صنفی باید 
منافع ببرند و این طبیعی است و تمام این اتفاقات 

به گفته او به علت سوءمدیریت ها رخ می دهد. 
اما رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته و 
فرآورده های خام چوبی به افزایش دریافت مالیات اشاره 
می کند که امسال از ۶هزار همت به ۱۲هزار همت رسیده و 
گر کمتر هم دریافت کنند،  تبعات آن تاثیرگذار است حتی ا

همین گفتارش تاثیر روانی خواهد داشت. 
به این ترتیب در کنار قطع برق، کالاهای بی کیفیت 
تولید و در سطح شهر عرضه خواهدشد و این اعتقاد 
که صادرات تنها راه مبارزه با مشکل اقتصادی مملکت 
است که به گفته هادی زاده: متاسفانه مسیر مدیریت 
کلان کشور را به نحوی پیش می برند که ما به حداقل 
خواسته هایمان نمی رسیم و نمی دانیم صنوف دیگر چه 
می کنند؟ موتوربرق می خرند؟ با بیمه شان چه می کنند و 

واقعا مشکلات عدیده ای در مسیرمان است. 
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته و 
فرآورده های خام چوبی، اظهار امیدواری می کند که 
بتوانند از این دست اندازها عبور کرده و در مسیر بیانات 

مقام معظم رهبری اتفاقات خوبی رخ دهد. 
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته و 
فرآورده های خام چوبی به اتفاقی اشاره می کند که گویای 
وضعیت وخیم واحدهای صنفی مربوطه است. به گفته 
او: برخی واحدها درخواست ابطال جوازشان را به علت 
، ارائه کرده اند و شاهدِ این  کسادی بازار و نداشتن کار
قضیه هم جمع آوری گسترده دستگاه های پوز از سطح 
واحدهای صنفی است. هادی زاده می گوید بانک ها 
در حال جمع آوری این دستگاه ها به علت عدم کارکرد 

هستند. 
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

نگاه »آرمان ملی« به عواقب قطع برق بر زندگی شهروندان و واحدهای صنفی

اعلام رسمی قطع برق شهرک های صنعتی 
    در یک شهرک، برق 950 واحد صنفی قطع شد

فرسودگی ۸0 درصد وسایل نقلیه 
معاون عملیات پلیس راهور فراجا اعلام کرد 
که بیش از ۸۰ درصد وسایل نقلیه فرسوده اند و 
همین میزان وسیله نقلیه فرسوده بیش ترین 

سهم را در آلودگی هوا دارد. 
سردار محمد باقر سلیمی در مراسم رونمایی 
آلودگی  کاهش  برای  اقدامات دستگاه ها  از 
هوا، اظهارکرد: کاهش ترافیک علاوه بر سلامت 
اجتماعی و کاهش هزینه، می تواند در کاهش 
لاینده ها بسیار موثر باشد و بر همین اساس  آ
پلیس همواره بر توسعه حمل و نقل عمومی 
کید دارد. معاون عملیات پلیس  غیرخودرویی تا
کید کرد: باید سفرهای غیر ضروری  راهور فراجا تا
به حداقل برسد و در این زمینه الکترونیکی 
شدن خدمات می تواند تاثیر شایانی داشته 
باشد.   سلیمی، پیاده روی و حمل ونقل سالم 
در بافت مرکزی شهرها را یکی از راهکارهای 
لاینده های هوا دانست و  کاهش ترافیک و آ
افزود: حرکات و اقدامات خوبی شروع شده اما 
گسترش ترافیک بسیار  سرعت آن نسبت به 
ک  ناچیز است.  وی با بیان اینکه قانون هوای پا
از مترقی ترین قوانین است، گفت: اما شاهد آن 
هستیم که فقط ۱۰ درصد از این قانون اجرا شده 
است و همین مسئله مدیریت ترافیک، حوادث 
و آلودگی را مشکل کرده است.  معاون عملیات 
پلیس راهور فراجا خاطرنشان کرد: بیش از ۸۰ 
درصد وسایل نقلیه فرسوده هستند و همین 
میزان وسیله نقلیه فرسوده بیش ترین سهم را 
در آلایندگی هوا دارد.  سلیمی برخورد شلاقی و 
کافی دانست و افزود: موضوع  جریمه محور را نا
نوسازی وسایل نقلیه فرسوده و اجرای قانون 
ک باید بر اساس فرآیند قانونی و به عنوان  هوای پا

یک طرح انجام شود. 

 آغاز اجرای تراموای تهران 
تا ماه آینده

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران 
با اشاره به اینکه از سال گذشته با نگاه ویژه شهید 
آیت ا... رئیسی موضوع برقی سازی در دستورکار 
قرار گرفت، گفت: با کمک دولت برای ورود ۲۷ 
کسی برقی جدید در سال جاری توافق  هزار تا
کردیم.  محسن هرمزی در حاشیه مراسم تحویل 
کسی  برقی از سوی شرکت خودروساز کرمان  ۲۰۰ تا
موتور به شهرداری تهران در جمع خبرنگاران 
با اعلام  خبر آغاز عملیات اجرایی تراموای شهر 
تهران تا ماه آینده گفت: امروز با چینی ها جلسه 
داشتیم و قرار شد به صورت پایلوت قطاری 
از میدان امام حسین)ع( و پایانه شرق جدید 
حرکت کند و نوید می دهیم که اتفاقات خوبی 
در این بخش رقم می خورد.  وی با بیان اینکه 
کسی اسمی داریم اما ۵۰ درصد این  ما ۷۰ هزار تا
کسی برقی نیز گفت:  ناوگان فعال است درباره تا
گام اول این است که خودرو برقی اجازه سیر در 
محدوده های خاص داشته باشد.  هرمزی با 
بیان اینکه با ۱۱ خودرو ساز برای ورود ۲۷ هزار 
کسی برقی تا پایان سال قرارداد منعقد کردیم  تا
افزود: هفته آینده همکاران سفری به چین 
کسی و اتوبوس برقی تحویل  داشته مرحله اول تا
می شود و ورود موتوربرقی نیز به زودی رقم  

می خورد. 

 ثبت گواهی ولادت
الکترونیکی می شود

رئیس مرکز مدیریت آمار و فناوری اطلاعات 
وزارت بهداشت گفت: با همکاری سازمان ثبت 
احوال ثبت گواهی ولادت نوزادان به صورت 
کاغذی می شود.   الکترونیک جایگزین ثبت 
به گزارش ایسنا، رضا مظهری، ضمن اعلام این 
که یک خانم در یک  کرد: زمانی  خبر اظهار 
مرکز بیمارستانی زایمان می کند، علاوه بر اینکه 
اطلاعات جامعی از زایمان و نوزادی که متولد 
شده ثبت می شود و در پرونده الکترونیک 
سلامت قرار می گیرد، گواهی ولادت نیز به صورت 
الکترونیکی امضا و در بستر تبادلات الکترونیکی 

به سازمان ثبت احوال ارسال می شود. 

آماده سازی جایگاه های عرضه 
بهداشتی دام

تره بار  و  میوه  میادین  مدیریت  سازمان 
شهرداری تهران ۱۲ جایگاه موقت را برای عرضه 
بهداشتی دام در روزهای عرفه و عید سعید 
، چهارمین  قربان آماده می کند.  به گزارش مهر
جلسه عرضه بهداشتی دام با حضور رئیس 
ستاد، رؤسای کمیته ها و مدیران جایگاه ها 
در سالن اجتماعات سازمان مدیریت میادین 
برگزار شد.  در این جلسه، از سوی مدیران 
جایگاه ها گزارشی در خصوص آماده سازی به 
موقع جایگاه ها با شرایط و امکانات بهداشتی 
کید  و رفاهی ارائه شد.  در ادامه جلسه نیز تا
شد که با تمهیدات پیش بینی شده امسال، 
نیز شهروندان می توانند طبق روال سال های 
گذشته، دام را با قیمت مناسب و با انجام ذبح 
شرعی و بهداشتی از این جایگاه ها در سطح 
شهر تهران تهیه کنند.  گفتنی است، سازمان 
مدیریت میادین میوه و تره بار با انجام معاینه 
قبل و بعد از ذبح دام با حضور دامپزشک، در 
پیشگیری از بیماری های مشترک میان انسان و 
حیوان گام برداشته است و شهروندان می توانند 
کز در سطح شهر تهران  با خیالی آسوده از این مرا
دام مورد نیاز خود را خریداری کنند.  شایان 
ذکر است، امسال ۳ جایگاه ثابت و ۱۲ جایگاه 
موقت عرضه بهداشتی دام در روزهای عرفه و 
عید سعید قربان فعال و آماده خدمت رسانی 

به شهروندان هستند. 

سخنگوی صنعت آب با اشاره به اینکه تنش آب شرب 
گفت: با اجرای  کرد،  با سیستان و زاهدان خداحافظی 
کره با کشور های  ح های اضطراری فضای منطقی در مذا طر

همسایه ایجاد شده که در دریافت حقابه موثر بوده است.
عیسی بزرگ زاده در نشست خبری با اصحاب رسانه با 
اشاره به اینکه حجم سرمایه گذاری برای شیرین سازی آب 
سیستان و بلوچستان ۱۰۰ هزار میلیارد تومان بوده است، 
گفت: ۱۰۰ هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری در بخش آب 
و فاضلاب در سیستان و بلوچستان وجود دارد که ۶۰ هزار 

میلیارد تومان آن مربوط به بخش دریا می شود.
او ادامه داد: آب شرب ۵ شهر در سیستان و نیمی از 
که یک  زاهدان از طریق چاه نیمه ها آبرسانی می شوند 
که از  میلیون نفر جمعیت را تحت پوشش قرار می دهد 

هیرمند تأمین می شد.
به گزارش سخنگوی صنعت آب: همین امر موجب شد 
راهبرد های جدیدی را در نظر بگیریم که آب شرب این یک 
میلیون نفر وابسته به هیرمند نباشد و در همین راستا وزارت 
نیرو تمام نیاز های خود را که از حقابه هیرمند تأمین می شد؛ 
آب شرب و بهداشتی، مشاغل صنعتی و... را برای این قشر 
از منابع داخلی تأمین شود و حقابه دریافتی به مصارف 
کشاورزی اختصاص پیدا کند. به گفته بزرگ زاده ۴۱ همت 

قرارداد برای شیرین سازی آب منعقد شده است.
او همچنین با اشاره به اینکه تنش آب شرب و بهداشت، 
مشاغل صنعتی و خدماتی با سیستان و زاهدان خداحافظی 

کرد، توضیح داد که اجرای طرح های اضطراری و ایجاد فضای 
کره با کشور های همسایه و دریافت حقابه  منطقی در مذا

مؤثر بوده است.
سخنگوی صنعت آب، متوسط بارش کشور را ۲۴۰ میلیمتر 
در سال آبی جاری خواند و اظهار داشت: این میزان نسبت 
به بلندمدت سه درصد افزایش داشته و بنابراین می شود 
گفت که در شرایط نرمال قرار داریم، اما این مسئله به معنی 

پرآبی نیست.
او افزود: در سال بارشی نرمال، هر چند بارش ها خوب 

است، اما کم بارشی های گذشته را جبران نمی کند.
بزرگ زاده، میزان بارش های تهران را ۱۹ درصد کمتر از 
میانگین بلند مدت خواند و گفت: بر این اساس، تهران در 

صدر استان های کم بارش قرار دارد.
، قزوین، فارس، سمنان،  او ادامه داد: بعد از تهران، بوشهر
چهارمحال و بختیاری، خراسان رضوی، زنجان و البرز از 
دیگر استان هایی هستند که در بارش با عقب افتادگی روبرو 

هستند.
سالیان  طی  کرد:  خاطرنشان  آب  صنعت  سخنگوی 
گذشته، حجم آب در اختیار هر ایرانی کمتر شده است؛ 
بنابراین باید در کل کشور به ویژه در ۹ استان درگیر کم بارشی، 
مدیریت تقاضا و مصرف را در دستور کار داشته باشیم و 
شهروندان با صرفه جویی ۱۵ درصدی، علاوه بر حفظ منابع، 

کمک کنند تا آب به دست همه برسد.
، بیان  بزرگ زاده با اشاره به خلاصه وضعیت سد های کشور

داشت: حجم آب موجود در مخازن کشور حدود ۳۵ میلیارد 
مترمکعب است. حجم ورودی مخازن سد ها ۳۶.۵ میلیارد 
۲۳.۸۶ میلیارد مترمکعب نیز مصرف  مترمکعب بوده و 

شده است.
او وضعیت ۱۳ سد مهم حوضه آبریز ارومیه را ۱۵ درصد 
کنون، ۶۷۲  گفت: مجموع ۵ سد تهران ا مثبت خواند و 
که نسبت به سال آبی  میلیون مترمکعب پرشدگی دارد 
گذشته، ۱۵ درصد مثبت است. اما سد زاینده رود با کاهش 
۳۰۰ میلیون  ۲۴ درصدی روبروست. همچنین،  ورودی 
مترمکعب آب در چاه نیمه ها ذخیره شده که با ۲۲۵ درصد 

رشد همراه بوده است.

بزرگ زاده بیان داشت: در نقشه راه آب، اصلاح الگوی 
کید قرار گرفته چرا که نقشه راه، رافع ناترازی  مصرف آب مورد تأ
آبی کشور است که تضمین می کند آب عامل محدودیت 

ایجاد شغل و سرمایه برای ایرانی نباشد.
او گفت: مصرف آب در کشاورزی باید در سطح سند ملی 
امنیت غذایی مدیریت شود، اما اجرای این سند به اندازه 

کافی جلو نرفته است.
سخنگوی صنعت آب خاطرنشان کرد: بر اساس این سند، 
در سال باید ۳ میلیارد مترمکعب کاهش مصرف آب صورت 
گیرد. این در حالیست که یکسال از ابلاغ سند امنیت غذایی 
گزارش  کنون  توسط رئیس جمهور شهید گذشته و باید ا

پیشرفت و اجرای آن ارائه شود.

سخنگوی صنعت آب از پایان تنش آب شرب در سیستان و زاهدان خبر داد

تهران همچنان کم بارش است

رئیس اتحادیه صنف فروشندگان چوب و تخته 

و فرآورده های خام چوبی: برق شهرک صنعتی 

خاوران هفته ای 24 ساعت قطع می شود

معاون وزیر صمت: هفته ای یک روز برق 

واحد های صنعتی قطع می شود


